
СНОВСЬКА МІСЬКА РАДА 

 

Протокол № 1 

засідання постійної комісії 

з питань комунальної власності, житлово-комунального господарства, 

промисловості, підприємництва, транспорту, зв’язку та сфери послуг 
 

07 лютого 2023 року                                                                                                          м. Сновськ 

         

Присутні: 3 члени комісії (Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

Відсутні: 2 члени комісії (Булденко М.Ф., Васянович Д.А.) 

 

В роботі комісії приймали участь:  

Авдієвська Н.В. – секретар міської ради; 

Аникієнко О.А. – начальник відділу житлово-комунального господарства, архітектури, 

містобудування та транспорту; 

Гладченко В.М. – головний спеціаліст відділу житлово-комунального господарства, 

архітектури, містобудування та транспорту; 

Силенок С.В. – заступник міського голови. 

 

Голова засідання: Матвієнко В.І. 

Секретар засідання: Шуляк І.С. 

 

Порядок денний:  
1.Про створення спільного комунального підприємства та затвердження Статуту. 

2. Про надання дозволу КП «Сновська друкарня» на реалізацію майна. 

3. Про безоплатну передачу майна комунальної власності Сновської міської територіальної 

громади до державної власності. 

4. Про безоплатну передачу майна з балансу Управління освіти, сім'ї, молоді та спорту 

Сновської міської ради на баланс закладів освіти. 

5. Про безоплатну передачу майна з балансу територіального центру Сновської міської ради 

на баланс відділу культури і туризму Сновської міської ради. 

6. Про надання дозволу територіальному центру Сновської міської ради на списання майна. 

7. Про розгляд звернення Управління освіти, сім’ї, молоді та спорту щодо передачі на баланс 

Сновської міської ради приміщення колишньої Староруднянської ЗОШ І-ІІ ст. 

8. Про інші питання порядку денного 30-ї сесії.  

 

Авдієвська Н.В., секретар міської ради, повідомила присутніх, що проєкти рішень, які 

виносяться на 30-ту сесію міської ради 8 скликання, були розміщені на офіційному вебсайті 

міської ради та розіслані на електронні скриньки депутатів для ознайомлення.   

Заперечень та зауважень не надійшло. 

 

Матвієнко В.І., головуючий на засіданні, запропонував порядок денний засідання комісії, 

який є на руках у депутатів, прийняти «за основу».  

Вирішили: прийняти порядок денний засідання комісії «за основу». 

Голосували: 

за: 3 (Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 



Матвієнко В.І. запитав, чи є пропозиції щодо внесення змін до порядку денного засідання 

постійної комісії. 

Пропозицій немає. 

Матвієнко В.І. зазначив, що у зв’язку з тим, що пропозицій немає, порядок денний, 

прийнятий «за основу», вважається прийнятим «в цілому». 

 

1. Про створення спільного комунального підприємства та затвердження Статуту. 

Слухали: Силенка С.В., заступника міського голови, який  зазначив, що з метою вирішення 

питань розвитку інфраструктури, задоволення потреб мешканців Сновської міської 

територіальної громади та на виконання положень Договору про співробітництво 

територіальних громад у формі утворення спільного  комунального підприємства, 

затвердженого рішенням двадцять дев’ятої сесії Сновської міської ради восьмого скликання 

від 22 грудня 2023 року № 13-29/VІІІ, пропонується створити спільне комунальне 

підприємство «Північний шлях», затвердити Статут спільного комунального підприємства 

«Північний шлях» та Положення про Наглядову раду спільного комунального підприємства 

«Північний шлях». Зупинився на основних положеннях Статуту та ключових аспектах 

роботи майбутнього підприємства.  

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення з додатками та рекомендувати прийняти на сесії 

(проєкт рішення додається).   

Голосували: 

за: 3 (Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

2. Про надання дозволу КП «Сновська друкарня» на реалізацію майна. 

Слухали: Аникієнко О.А., начальника відділу житлово-комунального господарства, 

архітектури, містобудування та транспорту, яка зазначила, що даним проєктом рішення 

пропонується надати дозвіл комісії по припиненню діяльності юридичної особи 

комунального підприємства «Сновська друкарня» на реалізацію майна для погашення 

кредиторської вимоги Головного управління пенсійного фонду України в Чернігівській 

області щодо капіталізованих платежів потерпілого Мацька М.С. у розмірі 177 767 грн. 26 

коп. Надала пояснення по проєкту рішення (пояснювальна записка додається) 

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення 

додається).  

Голосували: 

за: 3 (Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

3. Про безоплатну передачу майна комунальної власності Сновської міської 

територіальної громади до державної власності. 

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка зазначила, що розглянувши 

клопотання військової частини, даним проєктом рішення пропонується передати безоплатно 

із комунальної власності Сновської міської територіальної громади до державної власності 

майно (генератор бензиновий) для потреб військової частини.  



Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення з додатком та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт 

рішення додається). 

Голосували: 

за: 3 (Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

4. Про безоплатну передачу майна з балансу Управління освіти, сім'ї, молоді та спорту 

Сновської міської ради на баланс закладів освіти. 

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка зазначила, що розглянувши 

клопотання Управління освіти, сім'ї, молоді та спорту, даним проєктом рішення 

пропонується передати безоплатно з балансу Управління освіти, сім'ї, молоді та спорту 

Сновської міської ради на баланс закладів освіти майно комунальної власності. Ознайомила з 

переліком майна, що передається.  

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення 

додається). 

Голосували: 

за: 3 (Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

5. Про безоплатну передачу майна з балансу територіального центру Сновської міської 

ради на баланс відділу культури і туризму Сновської міської ради. 

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка зазначила, що розглянувши 

клопотання відділу культури і туризму, згоду територіального центру, пропонується 

передати безоплатно з балансу комунальної установи «Територіальний центр соціального 

обслуговування (надання соціальних послуг)» на баланс відділу культури і туризму 

Сновської міської ради майно комунальної власності, а саме: 

– котел дров’яний опалювальний, 2015 року випуску, первісною (переоціненою) вартістю 

9860,00 грн., балансовою (залишковою) вартістю 1086,00 грн.  

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення 

додається). 

Голосували: 

за: 3 (Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

6 Про надання дозволу територіальному центру Сновської міської ради на списання 

майна. 

Слухали: Гладченко В.М., головного спеціаліста відділу житлово-комунального 

господарства, архітектури, містобудування та транспорту, яка зазначила, що розглянувши 



клопотання територіального центру щодо списання майна, даним проєктом рішення 

пропонується надати дозвіл комунальній установі «Територіальний центр соціального 

обслуговування (надання соціальних послуг)» Сновської міської ради на списання майна 

комунальної власності територіальної громади, а саме: туалету, 1995 року введення в 

експлуатацію, первісною (переоціненою) вартістю – 702,00 грн., балансовою (залишковою) 

вартістю – 32,00 грн.  

Відбулося обговорення проєкту рішення. 

Вирішили: погодити проєкт рішення та рекомендувати прийняти на сесії (проєкт рішення 

додається). 

Голосували: 

за: 3 (Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

Прийнято. 

 

7. Про розгляд звернення Управління освіти, сім’ї, молоді та спорту щодо передачі на 

баланс Сновської міської ради приміщення колишньої Староруднянської ЗОШ І-ІІ ст. 

Слухали: Авдієвську Н.В., секретаря міської ради, яка повідомила, що надійшли листи від 

Управління освіти, сім’ї, молоді та спорту щодо передачі з балансу Управління освіти на 

баланс Сновської міської ради приміщення колишньої Староруднянської ЗОШ І-ІІ ст., в 

якому розміщена захисна споруда цивільного захисту ПРУ № 95154, з метою облаштування 

його для потреб жителів Староборовицького старостату. В ході розгляду даного питання 

розглянуто листа від старости Староборовицького старостинського округу  про те, що 

приміщення Староруднянської ЗОШ І-ІІ ст., в якому розміщена захисна споруда цивільного 

захисту, знаходиться в зоні доступності (500 м) для незначної кількості населення села, 

місцеве населення даним об’єктом (як для укриття) не користується, тому потреба в ремонті 

або в якомусь оснащенні відсутня.  

Відбулося обговорення питання. 

Вирішили: не виносити на розгляд сесії дане питання; не приймати на баланс Сновської 

міської ради захисну споруду ПРУ № 95154 у зв’язку з відсутністю потреби використання 

зазначеного об’єкта для жителів Староруднянського старостату.   

Голосували: 

за: 3 (Головач О.М., Матвієнко В.І., Шуляк І.С.) 

проти: 0 

утрималися: 0  

не голосували: 0 

       Прийнято. 

 

8. Про інші питання порядку денного 30-ї сесії.  

Слухали: Авдієвську Н.В., секретаря міської ради, яка зачитала інші питання порядку 

денного 30-ї сесії, зупинившись на кожному з них. Зазначила, що з порядку денного сесії за 

пропозицією гуманітарної комісії виключено проєкт рішення «Про внесення змін до 

Програми підтримки та розвитку вторинної медичної допомоги у Сновській громаді на 

період 2023 -2025 роки» у зв’язку з тим, що генеральний директор КНП «Сновська ЦРЛ» 

(подавач проєкту рішення) відкликала свого листа та звернулася з проханням не виносити на 

розгляд сесії зазначений проєкт рішення. 

Зауважень та пропозицій щодо порядку денного та проєктів рішень не надійшло. 

 

 

 

 



 

Голова постійної комісії 

    

Вячеслав МАТВІЄНКО 

(голова засідання) 
 

(підпис) 
 

(прізвище) 

 

Секретар постійної комісії 

    

Ігор ШУЛЯК 

(секретар засідання) 
 

(підпис) 
 

(прізвище) 

 


